

### Mr Neville Cheng

Member, Greater China Legal Affairs Committee, The Law Society of Hong Kong

Mr Neville Cheng is a practicing solicitor and a professional accountant. He is the chief representative of the Mainland representative office of Ford Kwan & Co. since 2005. He has extensive experience in handling all sorts of cross border legal matters between Mainland and Hong Kong and has also been actively involved in advising local and Chinese enterprises in a wide range of commercial matters.

He has been a member of the Greater China Legal Affairs Committee since 2010 and the chairman of its Eastern China Region Sub-committee. He is the chairman of the Organizing Committee of Cross Strait Four Regions Young Lawyers' Forum 2015. During his service in Greater China Legal Affairs Committee, he has been actively participating in organizing and attending various visiting trips to Mainland and took up the role as a speaker and attending visits of Mainland visitors to the Law Society from time to time.

### 郑宗汉律师

香港律师会大中华法律事务委员会委员



郑宗汉先生为执业律师及专业会计师。自2005年起，郑律师已为梁锦涛关学林内地代表处之首席代表，郑律师对处理各类中港跨境法律事务均有丰富经验并活跃于对本地及中国企业的各类商业事务提供法律意见。

自2010年起，郑律师已为香港律师会大中华法律事务委员会委员并为其华东区小组主席，郑律师并为2015年两岸四地青年律师论坛筹委会主席。于服务大中华法律事务委员会中，郑律师积极参与筹组及出席各类内地出访活动并为发言人，并接待于不同时间到访香港律师会的内地访问团。